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Bericht van de Dorpsraad 
 

Als eerste wil ik van de gelegenheid gebruik maken om ook hier Johan Visser te bedanken voor 10 jaar voorzit-
terschap van de Dorpsraad. Op zijn eigen wijze heeft Johan de Dorpsraad door moeilijke en minder moeilijke 
tijden geleid: rustig, bedachtzaam, altijd in harmonie. Er is veel bereikt de afgelopen jaren. Misschien niet altijd 
zo snel als gewenst, maar het kwam er wel! Chapeau! 

Ook Cees Zwart heeft afscheid genomen van de Dorpsraad. Cees is meer “van de actie” en voelt zich daarom 
beter thuis bij de ECB waar spijkers met koppen geslagen worden. Het werk voor de Dorpsraad vereist vaak 
toch een lange adem en dit paste Cees niet zo. Ook Cees ontzettend bedankt voor je jarenlange inzet! 

U voelt hem aankomen: met ook het aankomend vertrek van onze secretaris Dick Leeuwenkamp kan de 
Dorpsraad wel weer wat versterking gebruiken. Inmiddels draaien Jacco Stuijvenberg en aspirant-lid Petra 
Sluis al enkele maanden mee, maar om op volledige sterkte te blijven, kunnen we best nog wat nieuwe aanwas 
gebruiken. Lijkt het u leuk om ook actief te zijn binnen de Dorpsraad? Schroom dan niet, meld u aan en kom 
gewoon een paar vergaderingen kijken of u het wat vindt! 

En zo mocht ik dus het stokje van Johan overnemen en treft u hier mijn eerste “schrijfsels” aan. De tijd vliegt en 
voor u ligt al weer de zomer-editie van Brugpraat. De zomer is tot nog toe wat nat verlopen. De één is blij met 
wat extra water en voor de ander hoeft dat niet zo nodig en mag de zon wat meer schijnen. Zo geldt dat ook 
voor verschillende aangelegenheden in ons dorp: de één is er blij mee, de ander kijkt er met argusogen naar. 
Een aantal van deze zaken hebben wij maandag 4 juli in bijzijn van wethouder Beemsterboer besproken in de 
dorpsraadvergadering: 

Woningbouw en herbestemming oude school 
Vanuit het dorp ontvangen wij signalen dat er veel behoefte is aan betaalbare (kleinere) kavels, in tegenstelling 
tot de grote kavels die door de gemeente naast de school in de verkoop gaan. Ook de oude school zien de 
meeste mensen graag omgebouwd tot leuke startersappartementen. De wethouder heeft uitgelegd dat de Ge-
meente kampt met het woning-quotum dat door de Provincie is opgelegd. Wel is het zo dat als er concrete 
plannen en belangstellenden zijn, de gemeente altijd bereid is te kijken naar alternatieve mogelijkheden. Als 
intermediair tussen u en de Gemeente, horen wij graag wat uw concrete wensen zijn zodat we deze kunnen 
ventileren richting Gemeente. U kunt ons altijd een mail sturen via dorpsraad@burgerbrug-nh.nl 

Vaste oeververbinding en verkeer 
De Bedrijvenvereniging Zuid-Zijpe heeft al jaren de wens voor een vaste oeververbinding over het kanaal bij 
Burgervlotbrug. Begrijpelijk, omdat zwaar verkeer nu vaak kilometers om moet rijden omdat het niet over de 
vlotbrug mag. Maar….. wat zijn de gevolgen van een vaste oeververbinding voor de verkeerssituatie in het 
dorp? Een vraag die veel inwoners, maar zeker ook de Werkgroep Verkeer bezighoudt. De Provincie start in 
het najaar met een onderzoek naar nut en noodzaak van de vaste oeververbinding. Als het goed is, ligt er be-
gin volgend jaar een adviesrapport. De Dorpsraad spant zich in om partijen met elkaar in gesprek te brengen 
zodat uiteindelijk voor iedereen een leefbare en wenselijke situatie ontstaat. Zowel van de Werkgroep Verkeer 
als van de Bedrijvenvereniging Zuid-Zijpe treft u in deze Brugpraat een artikel aan. 

Over de Brugpraat gesproken….. Voor niets gaat de zon op en dat geldt helaas ook voor de Brugpraat. Verder-
op in deze editie vindt u de aankondiging dat wij over moeten gaan op een abonnementsvorm. Ik hoop van har-
te dat de prijs van 5 Euro per jaar u er niet van weerhoudt de Brugpraat te blijven ontvangen en lezen. 

Tot slot wil ik u laten weten dat wij zondag 17 juli a.s. met een stand op de jaarmarkt - georganiseerd door de 
Pontcivielen - staan. We vinden het ontzettend leuk om u daar weer te ontmoeten voor een bakkie en een 
praatje! Want we horen graag van u wat u van dingen die ons dorp aangaan vindt! 

Ik wens u een prachtige zomer! 

Namens Dorpsraad Burgerbrug, 

Helga Wagemaker 

 

AGENDA     Burgerbrug juli-okt: 
   juli             - Expositie Schildersclub Dirkshorn in Herboren Toren 
16 juli         - Open dag geitenboerderij familie Borst, Grote Sloot 146 
17 juli         - Jaarmarkt Burgerbrug 
  3 september  - Flower en Food festival Croon en Bergh 
10 september  - Open Monumentendag 
23 september  - 4 dagen kermis 
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Veiliger, vriendelijker en rustiger! 
 
De Gemeente en vele Burgerbruggers hebben 
- in navolging van een zeer geslaagde handte-
keningen actie – en in overleg met de Dorps-
raad, de daad bij het woord gevoegd om nu 
ook in de praktijk te kunnen komen tot hand-
having van de 30 kilometer zone binnen de 
bebouwde kom van ons mooie Burgerbrug. 
Inmiddels zijn er al diverse ideeën geboren 
om ons dorp veiliger te maken voor sowieso 
de kwetsbare groepen zoals (schoolgaande) 
kinderen; ouderen; mindervaliden; wandelaars 
en fietsers. 

  
Om een zo breed mogelijk draagvlak te creëren stellen wij het op prijs om 
van zoveel mogelijk inwoners constructieve voorstellen te ontvangen met 
betrekking tot snelheid beperkende maatregelen. Ideeën en oplossingen 
kunt u indienen en mailen aan de Werkgroep Verkeer:  
werkgroepverkeer@burgerbrug-nh.nl.  
 
Na de vakantieperiode zal een bijeenkomst worden georganiseerd voor 
alle belangstellenden, gefaciliteerd door de Dorpsraad. Hier zullen voor-
stellen worden gepresenteerd en besproken. Praktische haalbaarheid is 
uiteraard mede afhankelijk van de financiën die ter beschikking worden 
gesteld door de Gemeente en het draagvlak van de bewoners. 
  
Wij vertrouwen op ieders medewerking hierbij! 
  
Met vriendelijke groet, Werkgroep Verkeer Burgerbrug. 

1 Op de 3 Nederlanders krijgt kanker. 
Ook jij kent vast wel een geliefde, 
vriend of collega met deze ziekte.  
Maar je kunt iets doen! Word collectant!  
 
Als collectant ga je in de eerste week 
van september met een collectebus in 
jouw buurt van deur tot deur. 
Burgerbrug is geen groot dorp. Met vol-
doende collectanten houden we de wij-
ken klein en kost het collecteren niet 
veel tijd!! 
 
Jouw hulp is van groot belang om ons 
doel te bereiken: minder kanker, meer 
genezing en een betere kwaliteit van 
leven voor kankerpatiënten. 
 
Wil je helpen om de collecte in Burger-
brug tot een succesvolle actie te ma-
ken? Meld je dan aan als collectant bij; 
Maria Borst, Burgerweg 10, Burgerbrug, 
0226-383172 of via de email:  
borstschaik@hotmail.com 
 
Samen bewegen we naar de dag dat 
niemand meer overlijdt aan kanker. 
Dichter bij nog meer kennis, nieuwe 
successen, betere behandelingen. 
Dichter bij die ene dag, de dag dat we 
kanker verslaan. 

IJsclub Nut en Vermaak Burgerbrug 135 jaar 
 
Seizoen 2015/2016, een feit, onze ijsclub bestaat 135 jaar; reden voor een feestje! Een feestje met 2 redenen; het is 
gezellig & zo kunnen we de kas wat spekken. De kas spekken omdat we de ijsbaan/voetbalveldje op willen knappen. 
Zodat in de winter het water in de baan blijft liggen, en in de zomer het water afgevoerd  wordt zodat er lekker ge-
voetbald en gespeeld kan worden. Alle reden dus om er een gezellige dag voor te plannen! 
 
Zaterdag 12 maart 2016 vonden wij een geschikte datum. Het laatste weekend dat ijsbaan de Meent in het geheel 
geopend was. Dus alle kinderen en begeleiders verzamelen op de brug, en op naar de Meent. Heerlijk geschaatst, 
uiteraard met warme chocomel, koffie en wat lekkers voor iedereen. Na het schaatsen was er voor de kinderen pan-
nenkoeken en voor de ouders stamppot eten bij Eetcafé  Halfweg in Burgerbrug. 
Na het eten werd het daar omgebouwd tot feestzaal. Willem Schoone en Robin de Ruiter zorgden voor een mooi 
stukje muziek wat tot in de late uurtjes door ging!  
Een mooie en gezellige dag en nog een leuk bedragje overgehouden voor de ijsclubkas  
 
Nu is het wachten nog op de gemeente totdat die toestemming geeft om ook de rest van het veldje op te knappen, 
zodat we de werkzaamheden goed kunnen uitvoeren. Hopelijk kunnen wij eind van de zomer een startsein geven 
aan Loonbedrijf Borst Burgerbrug om de drainage te verbeteren. Dan rest ons alleen nog te hopen op een vorstelijke 
winter! 
Wij hebben genoten, hopelijk alle mensen die 12 maart aanwezig waren ook.  

Bedankt! 

OPROEP  

Ben je geslaagd voor je MBO, HBO of WO opleiding?  

Ben je in je eerste baan begonnen? We vinden het leuk om te horen! 

In de najaarseditie willen we hier aandacht aan besteden.  

Stuur ons een berichtje via: brugpraat@burgerbrug-nh.nl 
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Schoolpraat 
 

 
 

 
 
Vakantie 
Terwijl ik dit schrijf hebben we nog twee weken te gaan tot de zomervakantie. Er wordt nog even hard gewerkt op 
school. 
 
Eindmusical 
Groep 7-8 is hard aan het oefenen voor de eindmusical: “Primeur”. De liedjes klinken gezellig door de school 
heen. De kinderen hebben er enorm veel zin in. Dit jaar gaan we voor het eerst gebruik maken van onze fantasti-
sche licht- en geluidsinstallatie! Dan ziet en klinkt  onze musical fantastisch.  
 
Schoolreisje 
Vorige week zijn de kinderen van groep 1-6 op schoolreisje geweest. Groep 1-2  ging naar 
“Sprookjeswonderland”  in Enkhuizen en groep 3-6 bracht een bezoek aan ‘Oud Valkeveen” in Naarden.  Die 
week was het weer bar en boos. Er is in Nederland heel veel water gevallen. Gelukkig hadden wij enorm geboft 
met het weer. Op beide schoolreisjes was het heerlijk droog weer met zon! 
 
Kamp 
Groep 7-8 ging dit jaar naar Heeg. Maandag was het weer nog wisselvallig. Gelukkig stonden er voor deze dag 
binnen activiteiten gepland. De andere dagen was het heerlijk weer. De kinderen hebben  bijvoorbeeld nog heer-
lijk gekanood. De bonte avond was weer hilarisch. De kinderen en juffen hebben het heerlijk gehad met elkaar! 
De jongens en meiden gaven wel bijna licht toen ze weer terugkwamen in Burgerbrug. Ze hadden zich prima ver-
maakt alleen niet zo lang geslapen…….. 
 
Juffendag 
Op 6 juli gaan we weer genieten van de juffendag. We zijn benieuwd wat de dames uit groep 8 voor ons bedacht 
hebben….. 
 
Architectuurprijs 
De Sint Jospehschool is genomineerd voor de Arie Kepplerprijs, een tweejaarlijkse architectuurprijs. Dit bericht 
ontvingen wij van de week van GEO-architecten!!! Volgende week komt een deskundige jury onze school bekij-
ken.  We hopen dat de school de prijs in de wacht kan slepen! 
 

Wij wensen iedereen een heerlijke zomervakantie toe!! 

 
Annamarie Vriezekolk 

  

Texelaarfokkers 

Fam. Nuijens 

  

www.nuijenstexelaars.nl 

nuijens-dekker@hetnet.nl 

  

tel: 0226-381474 
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Bericht van Croon en Bergh 

Zomer 2016 

 
.Flower en Food Festival  

Croon en Berg 
op zaterdag 3 september  

van 10 tot 15.00 uur 
 

 
 
Burgerbrug – Op zaterdag 3 september is er een Flower en Food Festival op Croon en Bergh aan de Grote 
Sloot 91 in Burgerbrug met een ruim opgezette markt met biologische bloemen en producten én met acti-
viteiten voor kinderen. 
 
Deze feestelijke dag staat in het teken van de presentatie van de nieuw te bouwen werkplaats voor de inpak van 
biologische bloembollen. 
 
De oude fietsenschuur op het erf gaat plaatsmaken voor een nieuw werkgebouw. De bewoners van onze zorg-
kwekerij gaan onder andere de biologische bloembollen inpakken van de firma Huiberts, Ruigeweg in St Maar-
tensvlotbrug. Dit doen zij onder begeleiding van een vakman/sociaaltherapeut in een veilige sfeer. Hiermee wor-
den de werkgebieden uitgebreid en daar verheugen wij ons op. Om deze plannen mogelijk te maken is geld nodig. 
Twee derde van het bedrag is binnen maar voor het resterende bedrag van 40.000 euro zoeken wij steun en hulp 
van bevriende en belangstellende bedrijven, organisaties en particulieren. Helpt u ons? 
 
Op de markt van de Flower en Food Festival zijn 15 stands met biologische bloemen en producten zoals groente, 
brood, kaas, wijn en producten voor  lichaamsverzorging. Voor de kinderen is er een springkussen en een hard-
loop wedstrijd over 5 km, de zogenaamde Croon en Bergh Run. Ook kan er gewandeld worden in het Waterber-
gingsgebied. En natuurlijk is er allerlei lekkers te eten en te drinken, waaronder het ijs van de Dijkgatshoeve! 
 
Sinds zes jaar vormen acht bewoners en hun begeleiders een echte gemeenschap. Het werk in het buitengebied 
en het woonhuis wordt dagelijks door een aantal bewoners opgepakt. Om beurten gaan zij ook buiten Croon en 
Bergh aan het werk, ieder naar zijn of haar eigen werkplaats. 
Het gebied achter de boerderij is in 2015 door Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier omgetoverd tot  
waterbergingsgebied, met een kadettenweiland en een openbaar wandelpad rond een klein natuurgebied. 
 
Sinds 2015 is er ook een samenwerking tussen de Hoftuin in Bergen en Croon en Bergh. De Hoftuin voorziet de 
Blooming-groep van groenten en kruiden voor in de keuken en van boeketten en bloemstukjes voor in de confe-
rentiezalen en het restaurant. Hiervoor kunnen zij gebruik maken van onze kas en onze kwekerij. Wij zijn hier heel 
blij mee en hopen op een levendige samenwerking! 
 
 

Bestuur Herboren Toren 
bedankt: 

• Piet van Schaik en Klaas 
Kooij voor het maken van 
een podium in de kerk-
zaal 

• Piet van Schaik en Wiet 
Dapper voor het snoeien 
van de heg 

• Chiel Broerse voor het 
bijhouden van de website 

BEDANKT! 

 

 
Patrice, ik wil je bedanken 
voor de altijd zo gezellige 

donderdagochtenden 
dat we samen boodschap-
pen doen, en de heerlijke 
GRATIS koffie bij Deen in 

Broek op Langedijk. 
Groetjes van Carla 

 

Bedankt familie Verduin 

voor uw financiële     

bijdrage om de        

Brugpraat in stand te 

houden! 

 
de S.O.O.S  bedankt  

Klaas en Ina Slijkerman 
voor het Rabo-fietsen  
om de kas te spekken 

 

De Dorpsraad bedankt 
Guus, Kees en Sylvia voor 

het Rabo-fietsen om de 
Brugpraat-kas aan te vullen! 

 

 

Wilt u  ook iemand  

bedanken? 

Stuur uw bedankje naar 

brugpraat@burgerbrug-nh.nl 

Wij bedanken iedereen die 
ons 40 jarig huwelijk tot een 

onvergetelijke dag heeft 
gemaakt.  

Meer dan 100 kaarten, veel 
bloemen (zelfs uit Honga-
rije) en geschenken. Het 

was SUPER. 
Wij gaan voor GOUD!  

Hartelijke groet,  
Sjaak en Yvonne Bosman 
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Lid voor het leven.. 
(door Helga Wagemaker) 

 
Op een mooie juni-ochtend ga ik een bakkie doen bij Guus en Cea van B&B 
Catharina Hoeve. Guus van der Krogt, ook wel bekend als “Triumph-Guus”, 
heeft kort geleden een koninklijke onderscheiding gekregen omdat hij al 25 
jaar voorzitter is van Club Triumph Holland. Ik ben benieuwd hoe zoiets in 
zijn werk gaat en wat dat met een mens doet als je Lid in de orde van Oranje 
Nassau wordt. 
 
“Ik was heel verbaasd,” zegt Guus, “we hadden een receptie van Club     
Triumph Holland omdat we 40 jaar bestonden. Ik was handen aan het 
schudden met sponsoren en oud-leden. We zijn een grote club met 700  
leden, dus het was een druk bezochte bijeenkomst. Toen ineens burge-
meester Van Kampen er was en het woord nam, begon ik een vaag vermoe-
den te krijgen.”  
Zijn vrouw Cea legt uit dat er veel aan vooraf is gegaan: je moet voorgedra-
gen worden vanwege je verdiensten, er vindt onderzoek plaats omdat de 
persoon in kwestie van onbeschreven gedrag moet zijn en er worden aanbe-
velingen gevraagd.  
 
Na vele maanden van voorbereiding en organisatie was het moment einde-
lijk daar. “Ik was best heel zenuwachtig,” zegt Cea, “en mijn dochter Kiki helemaal! Zij stond verdekt opge-
steld en kon alles volgen. Guus had haar niet gezien en was geraakt  toen zij uiteindelijk met een bos bloe-
men voor zijn neus stond.” “Kiki is mijn krijg-dochter,” vult Guus aan, “ik vind het bijzonder dat ze me dit gunt 
en het zo leuk voor me vond.” 
 
Waardering is het woord dat regelmatig terugkomt in ons gesprek. Het is duidelijk dat het Guus goed doet dat 
al het werk dat hij voor Club Triumph Holland verricht niet ongemerkt voorbij gaat. Uiteindelijk is hij er toch 
dagelijks mee bezig; de ene dag wat meer dan de andere, maar er gaat veel tijd in zitten. Guus: “Ik zie het als 
mijn missie om mobiel erfgoed – waaronder oldtimers – op de weg en in stand te houden. Geschiedenis moet 
je kunnen blijven zien.” Ook een mooie opdracht voor de nieuwe voorzitter, want volgend jaar draagt Guus 
het stokje aan iemand anders over. Hij hoopt dan weer meer tijd voor zijn hobby’s en de B&B over te houden. 
 
En die onderscheiding? Ik mocht de versierselen zien en het protocol rondom draagvoorschriften doorlezen; 
alles is in bruikleen van de regering! Na je overlijden moet de Koninklijke onderscheiding gewoon weer terug 
naar de Kanselarij der Nederlandse Orden. Met de wens dat Guus er dan nog maar heel veel jaren in goede 
gezondheid van mag genieten, verlaat ik de Catharina Hoeve weer. 
 

Groep 8 gaat verderop! 

 

Dit jaar een kleine groep die haar vleu-

gels uitslaat! Syl Hof, Pleun Stuijven-

berg en Denise Kraakman verlaten de 

vertrouwde Sint Josephschool. 

Denise Kraakman (links): Gaat naar 

het PCC in Bergen, Havo/VWO. Het is 

snel gegaan, vooral dit laatste school-

jaar. Denise heeft veel zin in de middel-

bare school, al lijkt het huiswerk haar 

minder. Denise ziet er naar uit om in 

een klas vol met leerlingen te komen! 

Pleun Stuijvenberg (midden): Gaat 

naar het Regiuscollege in Schagen, 

Havo/VWO. Pleun ziet er naar uit om 

naar Schagen te gaan. Tegen het fietsen alle dagen ziet ze wel wat op. Leuk is het dat ze in een klas komt 

met meer dan twintig leerlingen, meiden én jongens! Wat Pleun vooral gezellig vindt aan de Sint Joseph-

school is dat ze iedereen kent! 

Syl Hof (rechts):  Gaat naar het Regiuscollege in Schagen. VMBO-kader. Voor Syl is dat eigenlijk wel een 

beetje logisch want afgelopen schooljaar is ze al naar Schagen verhuisd. Syl heeft veel zin in nieuwe mensen 

leren kennen en ziet ook wat op tegen huiswerk maken. 
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HOERA GESLAAGD!HOERA GESLAAGD!HOERA GESLAAGD!   
Afgelopen weken hebben we in Burgerbrug heel wat vlaggen zien wapperen met schooltassen eraan. In deze 

Brugpraat besteden we aandacht aan de jongeren die zijn geslaagd voor het voortgezet onderwijs en dat waren 

er maar liefst 13. Gefeliciteerd allemaal! 

Volgende Brugpraat lijkt het ons leuk om degenen die geslaagd zijn voor hun beroepsopleiding in het zonnetje te 

zetten. We zijn benieuwd naar jullie verhalen; waar ben je voor geslaagd en wat ga je nu doen? Het zou leuk zijn 

als jullie dit naar de brugpraat willen mailen: brugpraat@burgerbrug-nh.nl 

Chris de Jong: Ik ben geslaagd voor mijn gymnasiumdiploma aan 

het Murmellius in Alkmaar. Ik ga nu een jaar studeren aan het    

Boswell-Bèta instituut in Utrecht en daarna ga ik aardwetenschap-

pen studeren aan de Vrije Universiteit in Amsterdam. Kortom, nog 

vele jaren voor de boeg!   

Bas Huigen: Ik ben geslaagd 

voor de vmbo-kader  en ga 

komend school jaar starten 

met  de VEVA opleiding  bij de 

mariniers. VEVA staat voor 

veiligheid en vakmanschap. Ik 

heb erg veel zin om naar mijn 

nieuwe school te gaan! 

Calvin Smakman; Ik heb mijn 

vmbo  diploma gehaald bij 

het Clusiuscollege in Scha-

gen en ga de MBO opleiding 

Kok volgen aan het ROC in 

Schagen.  

Jessie Rampen: Ik ben ge-

slaagd voor de vmbo-tl en ga 

de opleiding volgen manager 

transport en logistiek bij het 

Horizoncollege in Heerhugo-

waard. 

Lieke Bruin: Ik ben geslaagd voor mijn vmbo-tl op het Regiuscollege in Scha-

gen. Na mijn (lange) zomervakantie zal ik met de opleiding Sociaal werk op 

het horizoncollege in Alkmaar beginnen. In deze opleiding zijn 2 profielen, 

namelijk sociaal cultureel werk (niveau4) of sociaal maatschappelijk dienst-

verlening (niveau4). Ik denk dat ik het tweede ga doen, maar de tijd zal het 

me leren. Ik heb er in ieder geval veel zin in. 
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Rafaël Iwema; Ik ben 

cum laude geslaagd 

voor de vmbo-tl bij de 

BSG (Bergen) en ga 

de HAVO doen. 

Desi van Assem: In 2010 

ben ik met vmbo basis 

niveau begonnen op het 

Clusius College Alkmaar. 

Daar ben ik opgestroomd 

en uiteindelijk in 2014 

geslaagd voor mijn vmbo 

gemengde leerweg diplo-

ma gehaald en dankzij 

een extra vak ook tegelijk 

mijn tl diploma. In 2014 

ben ik in het vierde jaar 

begonnen op de BSG om 

nu mijn HAVO diploma te 

halen en dit is gelukt. Nu 

moet ik afwachten of ik 

word aangenomen voor 

mijn vervolg opleiding 

voeding en diëtetiek op 

de HvA in Amsterdam. 

Als ik niet word aangeno-

men  ga ik logopedie stu-

deren aan de HU in 

Utrecht, hiervoor ben ik 

wel al aangenomen. 

Pien van der Veek: Wat mijn vervolgopleiding wordt weet 

ik nog niet zeker, maar ik wil graag naar de Technische 

Universiteit Delft. Omdat ik de opleiding nog niet zeker 

weet, neem ik eerst een tussenjaar: ik kan aan het werk 

voor Fluwel en mag met mijn vader mee op reis naar 

Chili, Japan en Amerika om bij klanten op bezoek te 

gaan en om naar bloemen en bollen te kijken. Ik heb hier 

natuurlijk heel veel zin in en kijk er ook naar uit om vol-

gend jaar te gaan studeren! 

Bas Ruijter: Ik ben ge-

slaagd voor de vmbo-tl en 

ga volgend jaar voor de 

studie MBO onderwijs as-

sistent bij het ROC in 

Schagen. 

Jos Ruijter: Ik heb mijn 

HAVO diploma behaald 

bij het Regius College en 

ga HBO elektrotechniek 

studeren bij Inholland in 

Alkmaar.  

Colin Ros; Ik heb het vwo diploma behaald en ga in september starten 
met bachelor accountancy op Nyenrode. Dit is een universitaire opleiding 
waarbij je 4 dagen werkt bij een accountantskantoor en 1 dag per week 
college volgt. 

Jakob Broerse: Ik ben geslaagd voor VMBO TL 

en ga in september beginnen op het Mediacolle-

ge in Amsterdam. Hier ga ik de opleiding Media-

manager volgen. 

Hielke Hoogland (zonder foto): Ik ben ge-

slaagd voor VMBO Kader bij het Clusius 

in Schagen. Ik ga nu naar het Clusius in 

Hoorn om Groen Grond Infra te doen. 

Maar het liefst wil ik naar het SOMA-

college in Harderwijk. Daar sta ik op de 

wachtlijst. 
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door: Jannie Paarlberg, secretaris 

Beste dorpsgenoten, 

In deze editie van de Brugpraat wil het bestuur van de Herboren Toren jullie 
weer graag op de hoogte houden van haar activiteiten van de afgelopen  perio-
de en voor de toekomst.  

Zaterdag 29 mei  waren de poorten van de Herboren Toren geopend voor het 
prachtige en inspirerende slotconcert van het “kleine schaal festival der schone 
kunsten” gegeven door niemand minder dan  Frans van Deursen. 

10 enthousiaste en sportieve fietsers 

trapten 11 juni jl. € 300 bij elkaar voor 

de Herboren Toren tijdens de RABO 

sponsorfietstocht. Dank aan alle 

deelnemers! 

Inmiddels heeft een aantal actieve en handige vrijwilligers het podium in elkaar gezet  en is er een bekleding op beves-
tigd. Voor zowel de optredende artiesten alsmede het publiek een zeer welkome aanwinst. 
 
De vuurdoop van het podium was voor het zangkwintet ZINCO. Een tot in de laatste plaats in de kerkbanken gevulde 
kerk heeft zondag 26 juni  genoten van een prachtig concert. De drie vrouwen Margareth Bubbert, Annemieke Burger, 
Marjanne Leijding en de heren Rick van de Ven en Ton van der Molen wisten het publiek te boeien en te ontroeren met 
hun zeer zuiver gezongen songs. De recensie in de Schager Courant van maandag 27 juni door Jan Sampimon ver-
woordde precies wat velen in de zaal hadden ervaren.  

Dit jaar is er geen kunstroute . Zie hiervoor een artikel van het bestuur 
van de kunstroute elders in deze Brugpraat. 
Maar….er is wel een interessante expositie van de Schildersclub 
Dirkshorn., gedurende drie zaterdag en zondagen in juli, te weten:  
Zaterdag 9 en zondag 10 juli 
Zaterdag 16 en zondag 17 juli  
Zaterdag 23 en zondag 24 juli  
 
De Herboren Toren is dan geopend van 13.00 – 17.00 uur. 
Er is een gevarieerd aanbod aan schilderijen in acryl, olieverf etc.  
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VRIJWILLIGERS 
 
Wat is een vereniging zonder vrijwilligers? Ook onze Herboren Toren kan niet zonder. Want, zoals gezegd is er een 
prachtig podium in elkaar gezet, is de heg gesnoeid, is er grondig schoongemaakt, worden de boodschappen weer 
bijtijds gekocht, staat er steeds weer een ploeg gereed om koffie , thee en een drankje te serveren aan de bezoekers, 
worden er kunstwerken opgehangen en weer van de muur gehaald……  
 
En zo zal er binnenkort worden begonnen de muren in de kerkzaal te restaureren. Ook dit met hulp van een aantal 
vrijwilligers. Een ieder die onze kerk bezoekt zal zien dat de muren kwetsbaar zijn en na een paar jaar plekken gaan 
vertonen van “afbladderen”. We hopen dat voordat de winter zijn intrede doet de muren er weer spik en span uitzien.  
 
Maar er blijven ook nog genoeg klussen over. Zo zal o.a. het houtwerk een keer opnieuw moeten worden geschilderd 
en………..zoals in ieder huishouden: “er is altijd wel weer wat te doen”.  
Ook vrijwilliger worden? JA GRAAG! Je bent meer dan welkom! 
 
Neem gerust contact op met onze voorzitter Annie Dapper ( anniedapper@zonnet.nl  / 0226381284)  
of Jannie Paarlberg (j.paarlberg@zonnet.nl / 0226383491)  

 
Zondag 11 september is de      
Herboren Toren geopend in het 
kader van de landelijke open     
monumenten dag.  Thema is     
iconen. Verdere informatie volgt, 
ook in de landelijke en regionale 
pers.  
 
 

Een herinnering aan Arie Kaptein  
door Annie Dapper 

voorzitter Herboren Toren 
 
Arie  was één van de bestuursleden van het eerste 
uur van de Stichting Herboren Toren. Hij heeft veel 
uren gestoken in zijn werk als penningmeester . 
Arie heeft deze functie bekleed van 1970 tot onge-
veer 1984. Uit een citaat van het boek van de Her-
boren Toren: ”Arie was geen gemakkelijke mees-
ter van de centen, maar wel zeer punctueel en 
daarnaast vocht hij voor de restauratie  en behoud 
van de kerk.”  
Arie is 75 jaar geworden. Hij overleed 2 juni  2016.  

NIEUWSBRIEF 
 

Wilt u op de hoogte        
gehouden worden van de 

activiteiten van de         
Herboren Toren? Geef dan 

svp uw e-mailadres door 
aan j.paarlberg@zonnet.nl  

De Dorpsraad is blij met (nieuwe) adverteerders voor de Brugpraat.  

Hierdoor kan de Brugpraat blijven bestaan! 

ADVERTEREN IN DE BRUGPRAAT? Stuur uw aanvraag naar: brugpraat@burgerbrug-nh.nl 
   

      Losse advertenties/eenmalig :          Per jaar (4 edities): 

      1 pagina   € 25                 1 pagina    € 70 
      1/2 pagina  € 15                 1/2 pagina   € 45 
      1/4 pagina  € 10                     1/4 pagina   € 27,50 

 

Archieffoto uit 1984. Arie Kaptein 

staat in het midden. 
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S.O.O.S. Bus-uitje 
(door Riet Deutekom) 

 
12 mei, dat was de dag! Met zon en de bus vol, op 1 na: die 
meldde zich ‘s morgens ziek. Jammer. 
We hadden een verrassingstocht die ging naar de Veluwe. 
Onderweg heerlijke koffie met heerlijke gesorteerde gebak. 
Daarna rijden we via een prachtige route (we hadden een 
chauffeur met een harde schijf: hij wist zoveel te vertel-
len) naar ons restaurant waar een heerlijke maaltijd op ons 
wachtte. 
Een ervaren valkenier was alles al aan het instaleren, toen 
de hoteleigenaar een pracht idee had: doe het buiten. 
Daar werd dan het toetje opgediend en zaten we heerlijk in 
de zon. De valkenier nam ons mee naar een spectaculaire 
show in de wereld van roofvogels en uilen.  
Tijdens de demonstratie genoten we van de vrije vluchten 
en kregen we informatie over de vogels hun voeding en ge-
drag je mocht ze aanraken en foto`s maken 
Daarna nog even mooi aanzitten onder genot van `n frisje of 
biertje. De bus in, de snoeptrommel nog rond en langs een 
mooie route van West-Friesland met alle veranderingen wa-
ren we rond 19 uur weer thuis. De chauffeur bedankte voor 
de inhoud van de pet en de gezelligheid. 
“Bedankt allen en wel thuis!” waren de woorden van Riet, 
“en bij gezondheid tot volgend jaar!” 

Update herstel ZIJPERSLUIS door Bouwbedrijf Pronk 

Op dit moment wordt de schotbalkenloods voorzien van een nieuwe onderheide fundering/vloer, zodat deze niet ver-
zakken gaat als er dichtbij gegraven moet worden om de vleugelmuren te ontgraven.  
 
Verder wordt gewerkt aan de voorbereiding van de her-fundatie van de vleugelmuren; dit gebeurt niet ter plekke, maar 
wordt op kantoor nader uitgewerkt met berekeningen en tekeningen. Als alles volgens plan loopt, zal er nog voor de 
bouwvak geheid worden t.b.v. de vleugelmuren en zal ook al een klein stukje grondwerk gedaan worden. 
 
Na de bouwvak (begin september) wordt volop verder de diepte ingegaan om op funderingsniveau (lager dan het wa-
terpeil) de betonconstructie voor de her-fundering aan de landzijde te maken.  
 
Met het HHNK wordt nog verder overlegd over de mate van herstel van het metsel- en natuursteen van de sluis: name-
lijk volledige restauratie, zeer beperkt en klein onderhoud of misschien (nog) niets. 
 
Op de website van HHNK is herstel van de Zjjpersluis ook te volgen en tijdens de open monumentendag op 10 sep-
tember a.s. kunt u ter plekke een kijkje nemen als Bouwbedrijf Pronk in samenwerking met HHNK en de Gemeente 
Schagen “open sluis” houdt. Houd hiervoor regionale media in de gaten. 
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INFORMATIEBIJEENKOMST UITVAARTVERENIGING ZIJPE 
 
Heeft u al eens nagedacht over uw afscheid? Uitvaartvereniging Zijpe zet zich in voor stijlvolle en betaalbare uitvaarten 
van leden en niet-leden. Wij begeleiden nabestaanden vanaf het moment van overlijden tot na de crematie of begrafenis, 
zodat zij de rust krijgen om afscheid van hun dierbare te nemen op een manier zoals dat gewenst is. De vereniging werkt 
zonder winstoogmerk en maakt geen onderscheid in geloof, achtergrond of woonplaats. 
 
Iedereen die gebruik maakt van de diensten van de vereniging wordt op persoonlijke wijze met raad en daad bijgestaan 
door onze uitvaartverzorgsters, die alles regelen tegen aantrekkelijke verenigingstarieven. Het lidmaatschap van Uitvaart-
vereniging Zijpe kost € 9,- per persoon per jaar. Leden ontvangen een korting op het uitvaarttarief en kunnen bovendien 
gebruik maken van niet-commerciële en belastingvrije spaarmethodes. 
 
Voor iedereen die meer wil weten over de voordelen en de mogelijkheden van Uitvaartvereniging Zijpe wordt een informa-
tiebijeenkomst georganiseerd. Tijdens de avond zijn enkele bestuursleden aanwezig die op informele wijze met u in ge-
sprek gaan en al uw vragen kunnen beantwoorden. Heeft u belangstelling, noteer dan de volgende datum alvast in uw 
agenda: 
 
Datum             : dinsdagavond 11 oktober 2016 van 19.30 tot 21.00 uur  
Locatie            : Uitvaartcentrum Zijpe, Maarten Breetstraat 13a in Sint Maartensbrug.  
Opmerking      : Meldt uzelf vooraf aan via secretaris@uitvaartverenigingzijpe.nl. De bijeenkomst vindt alleen plaats bij 
                  voldoende belangstelling. 
 
Meer informatie over Uitvaartvereniging Zijpe vind u op www.uitvaartverenigingzijpe.nl. Wilt u een overlijden melden of 
persoonlijk contact met onze uitvaartverzorgsters Anita Messelaar of Marjan Korver? Dan kunt u rechtstreeks bellen naar 
0224-563511. 
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Wilt u meer weten over wegwerkzaamheden, nieuws of andere informatie? Ga naar www.Schagen.nl.  

Zoekt u wettelijke bekendmakingen van gemeente Schagen? Ga naar www.overheid.nl.  

Heeft u geen internet of lukt het zoeken niet met de computer? Bel 0224-210400. De gemeente helpt u graag. 

Iepenziekte  
Haal zieke iepen weg! 

De gemeente haalt zieke iepen weg uit de openbare ruim-

te. De iepziekte kan ook bij particuliere bomen voorko-

men. Bent u eigenaar van zo’n zieke iep? Dan vragen wij 

u om de boom weg te halen en zelfs het hout niet te be-

waren.  

De iepziekte is een zeer agressieve schimmelziekte die 

ervoor zorgt dat een iep afsterft. De ziekte verspreidt zich 

door spintkevers. Deze kevers vliegen van iep naar iep. 

Verspreiding vindt ook plaats via wortels tussen een zieke 

en een gezonde iep.  

 

Hoe kan je een zieke iep herkennen?  

Je herkent een zieke iep aan gele of dorre blaadjes aan 

het uiteinde van de takken. Later drogen hele takken uit 

en uiteindelijk zijn alle bladeren geel, bruin en dor.  

Een gezonde iep is te herkennen aan het blad dat er uit-

ziet als een veer. De onderkanten van het blad zijn niet 

gelijk.  

Om extra te controleren of er sprake is van iepziekte, kun 

je een ‘verdachte’ tak doorsnijden. In de houtvaten zitten 

donkere bruine-zwartbruine stippels of een volledige kring 

in het lichte hout.  

 

Van 1 april tot 1 oktober controleert de gemeente het hele 

gemeentelijke iepenbestand. In deze periode is de iepen-

ziekte het meest actief. In twee rondes wordt gekeken of 

er ziekteverschijnselen zijn. Ook spuiten we een groot 

deel van de ‘openbare’ iepen preventief in met een mid-

del. Hierdoor wordt de boom een jaar beschermd tegen 

de ziekte.  

 

Ziet u ergens in Schagen een iep die misschien ziek is? 

Geef dit dan door aan de gemeente, telefoon (0224) 

210400 of via www.schagen.nl/meldenherstel. Onze on-

derhoudsdienst gaat er beslist kijken en eventueel met de 

eigenaar bespreken wat er moet gebeuren. Heeft u zelf 

een zieke iep? Neem dan op tijd de juiste maatregelen.  

Nuchter over alcohol en drugs: u bedenkt het,  

gemeente betaalt mee.  

 

Gemeente Schagen stelt geld beschikbaar voor initia-

tieven en activiteiten om alcohol- en drugsmisbruik 

door minderjarige jongeren tegen te gaan.  

Het kan gaan om informatiebijeenkomsten voor ou-

ders, workshops of andere activiteiten.  

Weet je als ouder voldoende van alcohol en moderne 

drugs om te herkennen dat je kind iets heeft gebruikt?  

De gemeente wil deze ouders, maar ook sportcoa-

ches en andere volwassenen die van invloed zijn op 

de jeugd, een steuntje in de rug geven in hun zoek-

tocht naar een effectieve benadering van het pro-

bleem.  

Samen bereik je meer  

“Jongeren in onze gemeente moeten veilig en gezond 

kunnen opgroeien” zegt wethouder Ben Blonk.  

“Daar spelen ouders natuurlijk een hoofdrol in, maar 

eigenlijk draagt de hele gemeenschap bij aan de op-

voeding. De school, de sportvereniging, ouders van 

vrienden, buren ... 

Daarom vind ik dat we als gemeente de ideeën en 

initiatieven die zij bedenken moeten ondersteunen. 

Als daarvoor geld nodig is, bijvoorbeeld voor de huur 

van een ruimte, de inhuur van deskundige sprekers, 

workshopleiders of activiteiten, dan kunnen mensen 

bij de gemeente terecht.“ 

Informatie  

Heeft u een idee voor een activiteit in uw wijk of ver-

eniging? Stuurt u dan een e-mail met uw idee en con-

tactgegevens naar nuchter@schagen.nl 

Een medewerker van de gemeente neemt dan con-

tact met u op!  

Schagen wil geen bezuiniging op Groen onderwijs 
De Tweede Kamer heeft een brief ontvangen van gemeente Schagen, waarin de gemeente met klem verzoekt géén 
bezuinigingen door te voeren op groen onderwijs. Omdat kwalitatief goed onderwijs in de agrarische sector van es-
sentieel belang is. 
Den Haag maakte in mei bekend te willen bezuinigen op groen onderwijs. Daarop reageerden de Schager partijen 
CDA, Wens4U, PvdA en VVD met een motie op 10 mei. De motie gaf het gemeentebestuur opdracht om een dringen-
de oproep te doen om deze voorgenomen bezuinigingen in te trekken. 
In de brief stelt het gemeentebestuur dat Den Haag juist het kwalitatief groen onderwijs voor de agrarische sector 
moet stimuleren. Dat geldt ook voor de verbinding tussen onderwijs en agrarisch bedrijfsleven. Dit vanwege het grote 
belang van de agrarische sector voor de Nederlandse economie.  
In Schagen zijn meerdere internationaal opererende agrarische bedrijven die kansen moeten krijgen. Greenport Noord 
Holland Noord, Seed Valley en gemeente Schagen zetten zich sterk in om kennis- en onderwijspartners met onderne-
mers te laten samenwerken. Bezuiniging op groen onderwijs ondermijnt deze activiteiten. En dat in een sector die zo 
kansrijk, veelzijdig en internationaal is.  
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Deze zomer geen Kunstroute Zijpe  

Voor het eerst in 23 jaar zullen er geen kunstwerken te bewonderen zijn en geen kunstactiviteiten plaatsvinden 
in diverse kerken en langs de Grote Sloot tijdens de zomermaanden. In het kader van de bezuinigingen en ge-
richt op een zo efficiënt mogelijk gebruik van de gemeentelijke subsidiebijdrage, heeft Stichting Kunstroute 
Zijpe in overleg met de gemeente Schagen, besloten om in 2016 de mogelijkheden te onderzoeken voor het 
toekomstige beleid. De stichting heeft toestemming gekregen om de subsidiebijdragen van 2016 en 2017 bij 
elkaar te voegen, zodat Stichting Kunstroute Zijpe in 2017 een volwaardige en kwalitatief hoogwaardige Kunst-
route Zijpe kan organiseren, zoals dat tot nu toe jaarlijks heeft plaatsgevonden.  

Op dit moment zijn de bestuursleden van de Stichting Kunstroute Zijpe vol enthousiasme bezig met het ontwikkelen 
van nieuw beleid en het inventariseren van de mogelijkheden voor 2017. Zo worden alle projectonderdelen voor profes-
sionele kunstenaars, amateurkunstenaars en leerlingen uit het basis- en uit het voortgezet onderwijs onder de loep ge-
nomen. Daarnaast wordt er bijvoorbeeld gekeken naar nieuwe locatiemogelijkheden en het uitbreiden van het aanbod 
van uiteenlopende kunstuitingen waaronder theater, dans en muziek. “Kunstroute Zijpe heeft zich in de afgelopen 23 
jaar ontwikkelt tot een begrip in de regio en ver daarbuiten. Wij, de bestuursleden van de stichting, willen het kwaliteits-
niveau vasthouden, maar daarnaast merken wij dat dit het moment is om te vernieuwen. De bestuursleden willen de 
succesformule, waarbij centraal staat kunst maken en kunst beleven voor/door professionals, amateurs en specifiek 
jongeren uit de gemeente, zoveel mogelijk vasthouden. Wij merken dat het goed is en nieuwe energie geeft om eens 
buiten de gebaande paden te kijken en helemaal blanco te starten met een nieuw concept,” aldus Annet Meijering, 
voorzitter van Stichting Kunstroute Zijpe.  
 
Wilt u meedenken over Kunstroute Zijpe?! Het bestuur van de stichting is nog op zoek naar vrijwilligers, zowel uitvoe-
rend als voor het brainstormteam. U kunt contact opnemen met Annet Meijering via annet@kunstroutezijpe.nl.  

Klein 
Soms wil ik iets heel graag in mijn leven. Iets dat 
niet verstandig is, maar waarvan ik vind, dat het 
de moeite waard is om gemaakt te worden. En 
uiteindelijk heb ik daar nog nooit spijt van gekre-
gen. Daarom heb ik besloten om een nieuwe cd 
te maken. En niet alleen een cd, maar ook een 
bijbehorend boekje met houtskooltekeningen en 
foto's, 2 presentaties en een expositie.  
 
Dit project heet ‘klein’. Het project komt voort uit 
een gevoel, dat mij de laatste tijd bekruipt, dat wij 
mensen vaak met te grote zaken bezig zijn. Za-
ken, waar we geen grip op hebben en die onze 
aandacht te veel afleiden van de schoonheid om 
ons heen. We kijken niet of te weinig naar de 
druppel en teveel naar de zee. Hoe mooi ook. We 

zien alleen nog maar de grote boom, maar kijken finaal over het blaadje heen. Maar ook ontgaan ons vaak de prachti-
ge zonsondergangen, de schitterende wolken en de uitgestrektheid van alles wat om ons heen is. En waarin we ons 
heel ‘klein’ kunnen vinden.  
 
We moeten wat mij betreft weer terug naar de basis. En uit dit gevoel komt dit project. Ik ben er heilig van overtuigd, 
dat kunstenaars de wereld kunnen laten zien hoe het ook anders kan. En dat is de reden, dat ik dit project graag wil 
uitvoeren.  
 
De basistekst van het hele project komt van mijn favoriete schrijver Nescio, die in zijn verhaal Buiten-IJ schrijft over 
een wandeling met een stel vrienden langs de dijk aan het Buiten-IJ:  En onze gedachten gingen woordeloos uit over 
de wereld, ver over den gezichtseinder gingen zij. En zoo vloeiden de wereld en wij beurtelings in elkaar over. Bekker 
zei datti z’n hart voelde uitzetten en toen ik m’n oogen dicht deed, was ’t of m’n hoofd vol goud licht en blauw water 
was en wonderlijke trillingen gingen door m’n ruggenmerg. Ik voelde daar de wereld die om mij lag.’ 
 
De medewerkenden aan het project zijn: Jasper Teule (contrabas), Bastiaan Mulder (gitaar), PieterJan Cramer van de 
Bogaart (piano/accordeon), Victor Posch (saxofoon/composities), Jan Groenhart (houtskooltekeningen), Jessica 
Heetebrij (foto’s), Tirza Teule (vormgeving), Friso Schoone en Rick Nieuwenhuizen (geluidstechniek).  

Het project ‘klein’ wordt in het weekend van 9, 10 en 11 

september gepresenteerd tijdens ‘Willibrordus draait 

door’ in de Cultuurkoepel in Heiloo. Op vrijdag 23 sep-

tember presenteren we het project nog een keer in Gale-

rie Zinc in Bergen. Hier zal ook de expositie te zien zijn 

met houtskooltekeningen van Jan Groenhart en foto’s 

van Jessica Heetebrij 

Financieel gezien is dit project niet verstandig, dus 
graag vraag ik jou of je bereid bent om mee te doen, 
door het bestellen van het boekje met cd 
via victorposch@zonnet.nl. De prijs is 15 euro (17,50 
euro incl. verzendkosten).  

Victor Posch, tel. 06 13230949, www.victorposch.nl 
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Enige tijd geleden kwam Alda Raat bij 
ons langs om te vragen of wij het leuk 
zouden vinden om een stukje in de Brug-
praat te schrijven. Natuurlijk willen wij 
dat. 
 
Wij zijn Martijn en Mireille Schuijt-
Houssart en wonen op de Ruigeweg 9.  
 
Ik (Martijn) kwam uit Hoorn en Mireille uit 
Groet en we hebben eerst samenge-
woond in Tuitjenhorn. We werken beide 
als ambulance verpleegkundige in     
Alkmaar. Samen hebben we uit onze 
vorige relatie 5 kinderen: Jip, Eva, Mees 
van Mireille en Lennart en Marleen van 
Martijn. Alleen Eva en Mees, een twee-
ling, wonen om de week bij ons, de an-
dere kinderen zijn volwassen en wonen 
allemaal al op zichzelf.  
 
 
Onze droom was altijd al om een vrijstaand huis te hebben met een grote tuin, kippetjes, poezen, een hond en veel 
vrijheid vlak bij het strand, de bossen en de duinen. Nou, dat is uitgekomen want in het voorjaar van 2014 reden we 
langs de Ruigeweg waar het huis van de familie van Wijk te koop stond. Een schattig huisje met verrassend veel 
ruimte binnen waar nog wel een heleboel aan te verbeteren viel. Er zat een prachtige grote tuin bij die helemaal naar 
onze ideeën aangelegd was. Wat een plek, precies wat we zochten! Na wat onderhandelingen kwam onze droom uit 
en was de koop gesloten.  
 
We hebben het huis inmiddels naar onze wensen verbouwd en we hebben ook een deel van de tuin met achterstal-
lig onderhoud flink aangepakt en het wordt steeds mooier. We zijn bijna elke dag wel in de tuin bezig want 1500 m2 
is best veel. Wij vinden het prachtig en we leren het tuinieren door veel op te zoeken en adviezen op te volgen, maar 
vooral door te doen.  
En ja, er zijn kippen gekomen, 10 dames en een haan en we genieten elke dag van hun heerlijke eitjes.  
Ook een hond kwam er, Luca, een Hongaarse Vizsla van 11 maanden oud. Een lieve blije spring in het veld en 
zwemmer die niets liever wil dan elke dag naar het strand om te rennen, te spelen en de golven trotseren.  
De poezen hadden we al en hebben het hier ook erg naar het zin. We genieten hier elke dag zo enorm en zijn ons 
zo bewust van het feit dat deze unieke plek die van ons is geworden, geen vanzelfsprekendheid is. Als je het leuk 
vindt om te zien wat er van geworden is, ben je natuurlijk altijd welkom ! 
 
Groet van Martijn en Mireille 
 
De pen geven wij graag door aan Sussanne Smit  

 
 
 
 
 
Jawel, u ziet het goed……we hebben plannen voor een nieuwe rubriek. Mensen gaan en komen 
en zo gaat dat ook in Burgerbrug. U vraagt zich vast wel eens af: “Hoe zou het nu zijn met mijn 

klasgenoot of mijn buren of dorpsgenoot die verhuisd is?“ 
Het lijkt ons leuk om hem/haar op te zoeken en te vragen hoe het nu gaat.  

Naar wie bent u nieuwsgierig? Laat het ons weten: brugpraat@burgerbrug-nh.nl  
Dan gaan we samen met u op zoek! 
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Vaste Oeververbinding over het kanaal. 

+/- 20 jaar geleden is de Bedrijven Vereniging Zuid Zijpe opgericht door initiatiefnemer W.N. Kramer en vormden 

samen met Martien Konijn, Jan Tulp en Jan Dekker het bestuur. Aanleiding hiervan was, dat het gebied waar wij 

wonen en werken slecht bereikbaar is voor zwaar en/of breed verkeer. Daarom werd er toen al gekeken naar een 

vaste oeververbinding en dit komt ook terug in het logo. 

Rondom Burgerbrug en in Burgerbrug zelf komen er veel vrachtwagens en trekkers om van en naar hun bestem-

ming te komen. Doordat het zware verkeer niet over de Burgervlotbrug mogen rijden komen de vrachtwagens en 

trekkers via Schoorldam of via de Stolpenbrug en vinden via Burgerbrug dan hun bestemming. Als je ziet hoeveel 

zwaar transport er in deze tijd door het dorp heenrijdt is dat aanzienlijk. 

Akkerbouwbedrijf Raat heeft ± 400 transporten per jaar. Dit zijn ± 800 bewegingen (de truck moet eerst heen door 

het dorp en deze moet ook weer terug). Dan hebben we het alleen nog over de afzet van de aardappelen.  

Uit de gehele Ruigeweg moeten de bloembollen worden afgevoerd richting Hillegom en Lisse. Ook zij komen leeg 

door Burgerbrug en gaan vol weer terug. 

Loonbedrijf Borst die vele malen door het dorp rijdt om aan de andere kant van het kanaal te komen, zijn ook ± 500 

bewegingen Maar ook Loonbedrijf Hoogland komt via Schoorldam in de Ruigeweg om werk rondom Burgerbrug te 

doen, ook dit zijn ± 350 bewegingen. 

Mechanisatie W.N Kramer bv heeft 2x per week nachttransport die komt te lossen en die niet over de brug kan. Dit 

zijn 150 bewegingen door het dorp. En dan komen bij al deze bedrijven de toeleveranciers er nog bij. Al met al een 

grote belasting van zwaar transport door het dorp. 

Nu is er al een tijd gespeculeerd over een vaste brug bij Burgervlotbrug. Ondertussen is er een plan/tekening ge-

maakt en met de Gemeente besproken. Al het gewone verkeer en zware verkeer zullen hun weg gaan vinden over 

deze brug. Dus het verkeer wat van de Ruigeweg of Burgerweg komt of er naar toe moet, komt 9 van 10 keer niet 

meer door het dorp heen. 

De vlotbrug zal gaan dienen als voet/fiets verkeer. Wat voor de fietsers/wandelaars veiliger zal gaan worden. Er is 

zo ook een veiligere oversteek te maken over de N9. Ook het buurtje aan de Burgerweg bij Burgervlotbrug zal auto-

luw worden. 

De brug zal aansluiten bij de "wieber" voor het buurtje van Burgervlotbrug. 

Al met al vinden wij als Bedrijven Vereniging dat er veel voordelen aan zitten ook betreffende de veiligere situatie bij 

de N9 voor fietsers en voetgangers. 

Uiteraard wordt er gekeken naar het vervolg. Hoe denken de inwoners hierover? Voor en nadelen moeten tegen het 

licht worden gehouden. Er zal een verplaatsing zijn van verkeer, maar het zwaar transport zal naar onze mening 

aanzienlijk lager worden omdat het merendeel, aan de westkant van Burgerbrug, de N9 zal gaan opzoeken via de 

nieuwe brug. 

We hopen samen met de inwoners, belanghebbenden en gemeente een vuist te kunnen maken om dit plan te reali-

seren. 

We willen met elkaar over de Brug! 

Bedrijvenvereniging Zuid Zijpe. 

Voorzitter Gustaaf Hoogland 

BEDRIJVENVERENIGING ZUID-ZIJPE 

Secretariaat: 
Schagerweg 23 
1751 DA Schagerbrug  
tel. 0224 720120 
bedrijvenverenigingzuidzijpe.nl 
 
Bank: Rabobank 
NL09RABO0357409779 
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Voor het actuele aanbod van  

Wonen plus Welzijn:  

Kijk op onze website  

www.burgerbrug-nh.nl  

Wekelijks     

ontvangen wij 

berichten van  

Wonen plus 

Welzijn die  

meteen op de  

website worden     

geplaatst.  

Enthousiaste vrijwilligers gevraagd voor ondersteuning bij Koken in de buurt  

 

Samen koken en eten is gezelliger dan alleen. Wie herkent dat niet! In onze gemeente 

zijn er bewoners die alleenwonend zijn (zowel jong als oud) en het erg fijn vinden om 

met elkaar een maaltijd voor te bereiden en te eten. Deze bewoners ontmoeten elkaar, 

praten met elkaar, eten met elkaar en er ontstaan hierdoor nieuwe vriendschappen.  

Om het Koken in de buurt goed te laten verlopen zijn we op zoek naar enkele enthousi-

aste vrijwilligers die het Koken in de buurt willen ondersteunen.  

 

Het Koken in de buurt vindt plaats op de donderdag in de even weken van 10.00 tot 

13.00 in de Blokhut in Schagen. Adres: Loet 10, 1741 BP Schagen  

 

Wat levert het u op: Na gedane arbeid een voldaan en tevreden gevoel. Je hebt een 

aantal mensen laten genieten van een leuke gezamenlijke activiteit en van een heerlijke 

zelfbereide maaltijd met veel gezelligheid.  

 

Voor meer informatie kunt u contact opnemen met Wonen Plus Welzijn,  

Caroline Deen: Tel: 0224-273140  Email: info@wonenpluswelzijn.nl  

 

Maaltijdbezorgers voor  

Schagen gezocht 

De maaltijdvoorziening van Wonen Plus Welzijn bestaat uit maaltijden die elke dag vers worden bereid en vervol-
gens gekoeld zodat ze op elk moment van de dag opgediend kunnen worden. Dit is een belangrijke dienst voor 
thuiswonende ouderen en zorgt ervoor dat ze op een goede manier thuis kunnen blijven wonen. Bij de bezorging is 
het stukje sociale contact ook een belangrijke meerwaarde.  

Wilt u iets voor een ander betekenen, heeft u een auto en tijd? Zet u dan in als maaltijdbezorger! We werken er naar 
toe dat u een paar keer per jaar een week wordt ingezet. De werktijden zijn maandag t/m zaterdag van 9.00 tot 
10.00 uur. Sommige bezorgers kunnen alleen op bepaalde dagen in de week, dan wordt er een combinatie gemaakt 
met een andere bezorger.  

We bieden een vergoeding van € 4,80 per dag en u wordt verbonden met een maatschappelijke organisatie zonder 
winstoogmerk maar met een groot maatschappelijk gevoel. Voor aanmelding en meer informatie kunt u contact op-
nemen met het servicepunt van Wonen Plus Welzijn, 0224-291042 (op werkdagen tussen 10.00 tot 15.00 uur be-
reikbaar) of schagen@wonenpluswelzijn.nl 

Gezocht: gedreven vrijwilligers voor ons Ontmoetingscentrum 
 
Wonen Plus Welzijn is op zoek naar vrijwilligers voor haar Ontmoetingscentrum in “de Nieuwe Nes” in Schagen. 
Hier worden op werkdagen licht dementerenden ontvangen. Wij bieden een gestructureerd dagprogramma gericht 
op de zelfstandigheid en eigen regie van de cliënt en waar het bewegen en  het sociale element centraal staat. Te 
denken valt dan aan: gezamenlijk koffie of thee drinken, een wandeling of een creatieve bezigheid. 
 
De vrijwilligers die wij zoeken kunnen zelfstandig functioneren, beschikken over organisatorische kwaliteiten en heb-
ben natuurlijk affiniteit met de gasten. Liefde en aandacht voor de medemens is belangrijker dan ervaring met 
(beginnend) dementerenden. 
 
Bent u die gedreven vrijwilliger die wij zoeken, neem dan contact op met Jolanda Smit  telefoon: 06-20305301 of 
j.smit@wonenpluswelzijn.nl). Zij vertelt u graag 
alles wat deze taak inhoudt en wat Wonen Plus Welzijn voor u kan doen om de rol van gastvrouw of gastheer in het 
Ontmoetingscentrum goed te vervullen. 
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GLASVEZEL 

Update Glasvezelproject gemeente Schagen 

In de winter-editie van de Brugpraat schreef ik over het 
glasvezelproject dat de gemeente Schagen samen met         
E-Fiber is gestart. Het doel van dit roject is om in heel de ge-
meente Schagen internet, telefonie en televisie via glasvezel 
aan te bieden. Uitgangspunt daarbij is dat elke woning en elk 
bedrijf in de gemeente aangesloten kan worden, ongeacht de 
lokatie.  

De aanleg van een gemeentelijk dekkend glasvezelnetwerk is 
een miljoeneninvestering en de belangrijkste voorwaarde om 
te kunnen starten is dan ook dat minimaal 40% van alle 
woningen in Schagen een abonnement neemt.  

Het aanbod zal “marktconform” zijn: een supersnelle en stabiele internetverbinding waarvan de abonnementsprijs 
overeen zal komen met wat kabel-maatschappijen aanbieden.  

Na de zomervakantie wordt gestart met de “vraagbundeling”. Dit houdt in dat inwoners via bijeenkomsten in de buurt 
worden geïnformeerd over het project, de voordelen en de kosten. Iedereen die geïnteresseerd is kan zich vanaf dat 
moment inschrijven.  

Zeker voor woningen en bedrijven buiten de bebouwde kom (denk aan afgelegen boerderijen en strandtenten), die 
nu vaak nog via een telefoonlijn (traag) internet hebben of via digitenne televisie kijken is dit een zeer interessant 
project. 

Binnenkort zullen de uitnodigingen voor de informatiebijeenkomsten worden verstuurd. Ik hoop u daar te zien! 

Chiel Broerse 
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Snelvoeters kijken terug op geslaagde harddraverij 
 
Onder flinke publieke belangstelling (en met prachtig weer) hebben De Snelvoeters zondag 3 juli jl. het programma 
vlot kunnen afwerken. Met zo’n 40 deelnemers hadden we een leuke middag. Bij de paarden won Casper met de 
jeugdige Emma Borst. Bij de grote pony’s was Ronny met Kellie Jonker de verdiende winnares. In de categorie klei-
ne pony’s won wederom Roos met Liz van Brederode. Na de draverij was er voor zowel de pony’s als de paarden 
nog ringsteken. De draverij van Burgerburg was de eerste in een reeks van vier draverijen waarbij uiteindelijk een 
“overall kampioen 2016 van de Gemeente Schagen” tevoorschijn komt. Er volgen nog draverijen in Stroet (28 au-
gustus a.s.), Schagerbrug (10 september) en Petten (18 oktober). 
 
De uitslagen van de 52e draverij met paarden en pony’s (onder het zadel) in Burgerbrug: 
  
Pony’s stokmaat t/m 1.36m 
Winnaarspoule 

1      Roos met Liz van Brederode 
2      Flame met Mike Jonker 

Verliezerspoule 
1      Jack met Kirsten Haringhuizen 

  
Pony’s stokmaat 1.37 t/m 1.56m 
Winnaarspoule 

1      Ronny met Kelly Jonker 
2      Perissa met Silvana Appel 

Verliezerspoule 
1      Sir Dirk met Tessa Koning 

  
Ringsteken pony’s (klein) 

1      Mayke van Dijk met Loekie (3 punten) 
  
Ringsteken pony’s (groot ) 
      1  (ex aequo) Merel Hartog (Cawan), Yvonne van der Stok (Imaani) en Kelly Jonker (Ronny) met alle drie 
          9 punten. 
  
Paarden 
Winnaarspoule 

1      Casper met Emma Borst   
2      Tolina met Siem Jonker 

Verliezersronde 
1      Carlos met Nico Borst 

  
Ringsteken paarden 

1      Mieke Borst met Cleopatra (7 punten) 
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Het muzikale seizoen van InterArt Petten gaat in september van start met 

Iers concert in het kerkje van Petten 

 

Op zondag 25 september a.s. verzorgt InterArt-Petten in het Cultureel Centrum  

(kerkje met de witte toren) in samenwerking met de band O’BRANONS o.l.v. 

Titus Kraakman een gezellig Iers middag-concert. 

 

Aanvang 15.00 uur. Zaal open vanaf 14.15 uur. 

Entree €  8.-   Koffie/thee gratis !   

Reserveren is mogelijk via de mail info@interart-petten.nl  of telefonisch bij  

Jannie van Dompselaar 0226 - 38 1709 of bij Sari Kortekaas 0226 – 38 3003   

Parkeren gratis. 

De Dorpsraad is blij met (nieuwe) adverteerders voor de Brugpraat.  

Hierdoor kan de Brugpraat blijven bestaan! 

ADVERTEREN IN DE BRUGPRAAT? Stuur uw aanvraag naar: brugpraat@burgerbrug-nh.nl 
   

      Losse advertenties/eenmalig :          Per jaar (4 edities): 

      1 pagina   € 25                 1 pagina    € 70 
      1/2 pagina  € 15                 1/2 pagina   € 45 
      1/4 pagina  € 10                     1/4 pagina   € 27,50 
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Bed & Breakfast 

Grote Sloot 78 

1754 JH Burgerbrug 

T.0226-381233 

M.06-52077400 

E.info@catherinahoeve.nl 

I.www.catherinahoeve.nl 

 
 

Brugpraat…... 

…… een mooie manier om te communiceren met elkaar! 

 

Maar - zoals u weet - kampt de Dorpsraad al enkele jaren met een tekort op haar begroting vanwege de 

uitgifte van deze Brugpraat. Net als andere dorpsraden ontvangen wij  subsidie van de Gemeente Schagen. 

Deze subsidie is bedoeld als tegemoetkoming in vergaderkosten, scholing, abonnementen, etc.               

Onze subsidie (en meer) gaat volledig op aan de Brugpraat, met als gevolg dat de Dorpsraad inmiddels  

afstevent op “rode cijfers”.  

Uit verschillende enquêtes is gebleken dat de inwoners van Burgerbrug e.o. de papieren versie van     

Brugpraat waarderen en willen blijven ontvangen. Ook de Dorpsraad is van mening dat de Brugpraat een 

mooi medium is om inwoners te informeren en verenigingen en particulieren een platform te geven. 

Maar….. hoe jammer we het ook vinden: het kan niet meer gratis!  

Tijdens de verspreiding van de herfst-editie in oktober, zal uw bezorger vragen of u een jaarabonnement 

wilt afnemen voor € 5,-. Natuurlijk hopen we dat u voor dit kleine bedrag de Brugpraat blijft lezen! 

In de tussentijd gaan wij hard op zoek naar nieuwe adverteerders en andere manieren van financiering zo-

dat de abonnementsprijs niet omhoog hoeft en de Brugpraat kan blijven bestaan.  

Mocht u geen abonnement willen nemen, dan kunt u 

de Brugpraat te allen tijde gratis blijven lezen via on-

ze website: www.burgerbrug-nh.nl 
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KERMIS!! 
 
Vrijdag 23 september tot en met maandag 26 september is het weer kermis in 
Burgerbrug! Wij hebben ook voor dit jaar weer gezellige en leuke activiteiten 
bedacht voor jong en oud die op vrijdag, zaterdag, zondag en maandag georga-
niseerd worden! 
 
Uiteraard “hoe meer zielen, hoe meer vreugd” daarom nu in de Brugpraat wat 
extra aandacht voor de “natte” zaterdagmiddag en de gezellige familie/vrienden 
activiteit op de zondagmiddag. 
 
Op zaterdagmiddag zal de uitdagende schans in de Grote Sloot weer worden neergezet… Dit is al weer 6 
jaar geleden dus het wordt nodig tijd om deze weer eens van stal te halen. Met glans van de schans voor 
jong en oud. Wie gaat als snelste naar de bel! 
 
Op zondagmiddag gaan we Bontezakjes gooien. Elke groep van 4 à 5 personen krijgt in de kruiwagen, die 
ze zelf mee nemen, bontezakjes en lekkernijen voor onderweg. Nu is de opdracht in zo min mogelijke wor-
pen het parcours af te leggen dat door het dorp en weilanden gaat. Natuurlijk komen er sloten en hindernis-
sen op je pad…wat er niet makkelijker op gaat worden. Kortom dat wordt weer een gezellige middag! 
 
Meer over deze en nog andere activiteiten kunt U lezen in het kermisboekje dat ongeveer 2 weken voor de 
kermis uitkomt. De leden van de ECB komen persoonlijk bij U langs ( in Burgervlotbrug en Burgerbrug) met 
het boekje en de kermislijst om gelijk een donatie aan U te vragen voor het organiseren van de activiteiten. 
Want zonder uw inkomsten kunnen wij de activiteiten niet organiseren.. 
 
U kunt ons ook volgen op facebook. Word vrienden met de Evenementen Commissie Burgerbrug en U blijft 
op de hoogte.. 
 
Met vriendelijke groet, 
Evenementen Commissie Burgerbrug 

Wist u dat: 
Evenementen Commissie Burgerbrug diverse dingen te huur heeft? 
De draaimolen, de muziekinstallatie en onze tap kunnen uw feestje net dat extra geven! 
Voor meer info en reserveren, kunt u contact opnemen met Irene Kramer 06 51346064. 

Archieffoto 2010 
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Stichting Dorpsraad Burgerbrug en omstreken 

 

Helga Wagemaker  voorzitter       Grote Sloot 120, 1754 JJ        0226-383308 

            {e}          helga.wagemaker@outlook.com 

 

Hans Horn       secretaris      Grote Sloot 116, 1754JJ   

            {e}          jg.horn@quicknet.nl 

 

Dick Leeuwenkamp  secretaris      Burgerweg 24, 1754 KC        0226-381561 

            {e}          d.leeuwenkamp@quicknet.nl 

        

Henk Rens      penningmeester   Grote Sloot 101, 1754 JC        06-33788007  

            {e}          h.rens@hccnet.nl          

 

Aad Kramer      lid          Burgerweg 42, 1754 KD        0226-381221 

            {e}          aad.kramer@hotmail.com  

 

Hans Verheggen   lid            Grote Sloot 4, 1754 JE          0226-383120 

            {e}          h.verheggen@planet.nl 

 

Jacco Stuijvenberg  lid          Burgerweg 44, 1754 KD  

            {e} 

 

Petra Sluis       aspirant lid      Grote Sloot 56, 1754 JG 

            {e} 

 

 

(de Brugpraat wordt gedrukt door Eelan, grafisch centrum in ’t Zand) 

 

Sponsoring, bijdragen en/of betalingen graag via 

Rekeningnummer: NL54 RABO 0175 2798 29  t.n.v. Dorpsraad Burgerbrug 

Kamer van Koophandel: 56349548 

 

Heeft u iets te melden aan de dorpsraad?  

mail naar: dorpsraad@burgerbrug-nh.nl 

 

Uw kopij voor de eerstvolgende Brugpraat (najaar 2016)  

ontvangen wij graag uiterlijk woensdag 5 oktober 2016 

via brugpraat@burgerbrug-nh.nl 

 

 

Redactie Brugpraat bestaat uit Anne Marie Jong, Sylvia van Bommel, Judith Stuijt, Helga Wagemaker 


